

MODEL RELEASE FORM

Marc Photographie - Grande Rue 83 - 1180 Rolle - Switzerland - +41 79 346 79 23 - info@marcphotographie.ch

Statement of the Model:

I hereby forever assign full copyright of these images to the below-named Photographer/Filmmaker together with the right of reproduction. I agree that the Photographer/Filmmaker or licensees or assignees can use these images of me, either wholly or in part, in any way and in any media, to include, but not limited to: Magazines, Books, Calendars, Internet, Portfolios, Exhibition and for Editorial or Advertising. I agree that the images may be used to represent an imaginary person and any wording associated will not be attributed to me personally unless my name is used.

There are no special restrictions other than the following:

I acknowledge by signing this form and, subject to restrictions stipulated and agreed that I give up all claims of ownership, income, editorial control and use of the resulting images and assign all copyright ownership to the Photographer/Filmmaker and no further payment will be due. The photographer/filmmaker may assign these rights to other parties. I undertake not to prosecute or to institute proceedings, claims or demands against either the Photographer/Filmmaker or his assigns in respect of any usage of the above mentioned images.

I have read this model release form carefully and fully understand its meanings and implications.

I represent and warrant that I am over the age of majority and have the full legal capacity to execute this model release. If I am below the age of majority (usually 18 but sometimes 21) in the legal jurisdiction applicable to this agreement, the agreement has been signed or approved by my parent or guardian.

Definitions:

- "Model" means me and includes my appearance, likeness and form.
- "Media" means all media including digital, electronic, print, television, film and other media now known or to be invented.
- "Photographer/Filmmaker" means photographer, illustrator, filmmaker or cinematographer, or any other person or entity photographing or recording me.
- "Assigns" means a person or any company to whom Photographer has assigned or licensed rights under this release as well as the licensees of any such person or company.
- "Images" means all photographs, film or recording taken of me as part of the Shoot described in this form.
- "Shoot" means the photographic or film session described in this form.
- "Parent" means the parent and/or legal guardian of the Model. Parent and Model are referred to together as "we" and "us" in this release.

Photographer/Filmmaker Information:

Name: Marc Berthold
Address: Grande Rue 83
Zip/Postal Code: 1180
City: Rolle
Country: Switzerland
Phone: +41 79 346 79 23
Email: info@marcphotographie.ch

Shoot Date: _____

Shoot Description/Reference: _____

Signature: _____

Date: _____

Model Information:

Name (print): _____

Address: _____

Zip/Postal Code: _____ City: _____

Country: _____

Phone: _____

Email: _____

Date of Birth: _____

Signature: _____

Date: _____

Parent/Guardian:

I hereby certify that I am the parent/legal guardian of the above named model; I do give my consent without reservations to the Shoot and to execute this release OF ALL RIGHTS IN MODEL'S IMAGES.

Name (print): _____

Address: _____

Zip/Postal Code: _____ City: _____

Country: _____

Phone: _____

Email: _____

Date of Birth: _____

Signature: _____

Date: _____

Witness: (All persons signing and witnessing must be of legal age and capacity in the area in which this Release is signed.)

Name (print): _____

Signature: _____

Date: _____

MODEL RELEASE FORM

Marc Photographie - Grande Rue 83 - 1180 Rolle - Switzerland - +41 79 346 79 23 - info@marcphotographie.ch

Traduction française:

Déclaration du model:

Je cède définitivement mes droits sur les images au photographe/réalisateur nommé ci-dessus ainsi que les droits de reproduction. J'accepte que le photographe/réalisateur ou les preneur de licences ou les ayants droit peuvent utiliser ces images de moi, en tout ou en partie, de quelque manière et par quelque moyen que ça soit, à comprendre, mais sans s'y limiter: Magazines, Livres, Calendriers, Internet, les portfolios, l'exposition et pour l'éditorial ou la publicité.

J'accepte que les images soient utilisées pour représenter une personne imaginaire et toutes formulations associées ne seront pas attribuées à moi personnellement, à moins que mon nom soit utilisé.

Il n'existe pas de restrictions autres que les suivants:
Voir liste dans la version anglaise.

Je reconnais par la signature de ce formulaire et, sous réserve des restrictions prévues ci-dessus qu'il est convenu que je cède toutes les revendications de propriété, de revenus, contrôle de la rédaction et de l'utilisation des images et d'attribuer la propriété de tous les droits d'auteur au photographe/réalisateur et aucun autre paiement ne sera dû. Le photographe peut céder ces droits à des tiers. Je m'engage à ne pas poursuivre légalement ou à engager des poursuites juridique, réclamations ou demandes, soit contre le photographe/réalisateur ou de ses ayants droit à l'égard de toute utilisation des images.

Je certifie avoir lu avec soin ce formulaire et d'avoir compris ses implications.

Je certifie que j'ai atteint l'âge de la majorité d'être capable de discernement. Si je suis en dessous de l'âge de la majorité (18 ans, parfois 21 ans) valable dans la juridiction applicable, cet accord devra être signé et approuvé par mon parent ou tuteur.

Définitions:

"Modèle", c'est moi et comprend: mon apparence, ressemblance et ma forme.

"Media", tous les médias, notamment numériques, électroniques, imprimés, télévisuels, cinématographiques et autres médias connus ou à inventer.

"Photographe/réalisateur" signifie le photographe, l'illustrateur, réalisateur ou cinéaste, ou toute autre personne ou entité qui me photographier ou m'enregistrer.

"Ayants droit" désigne une personne ou une société à qui le photographe/réalisateur a attribué ou sous licencier de droits couvert par ce formulaire ainsi que les licencier de ces personnes ou sociétés.

"Images", toutes les photographies, films ou l'enregistrement de me prendre dans le cadre de la prise décrite dans le présent formulaire.

"Shoot", est la session de photographie ou de film décrit dans le présent formulaire.

"Parent" signifie le parent et/ou le tuteur légal du Modèle. Parent et le modèle sont mentionnés en tant que "nous" dans ce formulaire.

Parent/Tuteur:

Je certifie que je suis le parent/tuteur légal du modèle cité ci-dessus, je ne donne mon consentement sans réserve à la prise de vue/enregistrement et d'autoriser la sécession des droits prévu dans ce formulaire.

Témoin:

(Tous les témoins et signataire doivent être majeurs et capable de discernement valable dans la juridiction de la signature de ce formulaire.)